
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie SBBV
  
     
 
Datum:  27 juni 2017  
   
 
Indiener: VVD, Marco Oudshoorn 
 
Onderwerp:  Beheer openbare ruimte, openbare verlichting Lekdijk 
 

 
In de kern Schoonhoven is in 2015 een groot parkeerterrein ten oosten van de Dika fabriek 
gerealiseerd. Van dit parkeerterrein wordt in de praktijk weinig gebruik gemaakt. Een van de redenen 
is, dat op het stukje Lekdijk dat het parkeerterrein ontsluit naar het centrum toe, openbare verlichting 
ontbreekt. 
 
Onze vragen: 
 
1. Wil de wethouder onderzoeken of het mogelijk is om daar op korte termijn openbare verlichting aan 
te laten leggen? Zodat de veiligheid toeneemt en bewoners en bezoekers meer gebruik van het 
parkeerterrein gaan maken? Dit ook de parkeerdruk vermindert in het gedeelte van het centrum waar 
nu woningen op de Hooykaas locatie gerealiseerd worden en binnenkort ook nog op het AZS terrein 
en de Plateelfabriek tientallen woningen " ingebreid" worden. 
 
2.  Wil de wethouder ook onderzoeken of er de mogelijkheid  is om een stuk of 6 camper plaatsen op 
deze parkeerplaats te realiseren? Ook dit vergroot de veiligheid en leefbaarheid van dit terrein en 
stimuleert tevens het toerisme. 

 
 
 


